
Terms & Conditions 條 件 與 規 則

i. Promotion period is valid from 01.10.2024 till 29.10.2024, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only. /  
 此特惠活動期間為01.10.2024至29.10.2024，適用於現場下單、電子郵件及傳真下單。 
ii. The qualifying requirement in this promotion is based on Malaysia sales volume in a single receipt. The abovementioned “Net 
 Payable Amount” is only for reference. / 此活動標準係以單張發票合計之馬來西亞業績為標準，以上所註之「應付金額」為約略估算之參考金 
 額。 
iii. This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with any voucher(s) are not applicable, 
 unless stated otherwise. / 本活動恕不與其他活動合併計算，亦不受理商品抵用券或特惠券，除非另做聲明。 

iv. Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.  / 所有訂單付款完成後，恕不得
 更改或合併訂單。 
v. Exchange of Product in this promotion is limited to size and/or color of the purchased item, strictly while stock last.  / 
 本活動如需良品換貨僅限同品項更換尺寸及顏色，商品贈/售罄活動即終止。 
vi. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.   / 解約退貨時，須將贈品退還公司。 
vii. Nefful Malaysia reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.  / 妮芙露馬來西亞保留更改活動
 內容之權利。

RM 415價值高達
Worth up to

NEFFUL Elbow Support
NEFFUL 護肘

- Pink | 粉紅

SA906

NOT FOR SALE | 非賣品 NOT FOR SALE | 非賣品

Knee Support (NI50 Edition)
護膝 (NI50限定)
 

- Denim Blue | 牛仔藍

SA907

NOT FOR SALE | 非賣品

Eye Mask
(Anniversary Edition)
眼罩(週年慶紀念版)

- Arctic Blue | 北極藍

SA909

NOT FOR SALE | 非賣品

Wrist Band
(Anniversary Edition)
護腕(週年慶紀念版)

- White | 白色

SA910

Purchase any of the following Outerwear items | 任購下列外出服商品 
OC016 ~ OC039, OC040 ~ OC049, OC050 ~ OC059

1
^ Net payable amount
 應付金額（約）≈ RM2,700

Min. Requirement
合計業績（含）以上 SV3,000 ̂≥

2

Meet the following criteria in a single receipt to receive free gifts! 
凡單張發票合計業績達標者，即可獲贈一份好禮！凡單張發票合計業績達標者，即可獲贈一份好禮！

馬來西亞
MALAYSIA

SARAWAK OFFICE
NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL 931652)
KUALA LUMPUR OFFICE
A UBN Banking Hall, No 1, 

Lorong P.Ramlee, 50250 Kuala Lumpur.
T +03 2031 1177
E customer@nefful.com.my

A G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub,      
Jalan Datuk Tawi Sli, 93250, Sarawak.

T +6082 545588
E kuc_customer@nefful.com.my

PENANG OFFICE
A G-13-1, G-13-2, Lorong Bayan Indah

1, Bay Avenue, 11900, Penang.
T +604 6384-188
E pen_customer@nefful.com.my


